



<p><b>10-days trial pass Terms and Conditions</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. This offer is valid until 31 May 2024.</li><li>2. This offer is valid only for first-time PURE visitors who are Hong Kong residents and over the age of 18.</li><li>3. Only pre-registered participants from the online registration form are eligible for this promotion.</li><li>4. Trial pass is valid at PURE Yoga and PURE Fitness Hong Kong locations only.</li><li>5. Trial pass is non-refundable, non-transferable and cannot be redeemed for cash.</li><li>6. Promotion cannot be used in conjunction with other promotions or discounts.</li><li>7. Should any dispute arise, the decision of PURE International (HK) Ltd. shall be final and conclusive agreement.</li></ol> <p>Last updated: 1 March 2024</p>	<p><b>10 天免費試用通行證條款及細則</b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. 此優惠有效期限至 2024 年 5 月 31 日。</li><li>2. 此優惠只適用於年滿 18 歲且首次造訪 PURE 的香港居民。</li><li>3. 只有透過此表格進行註冊的人才有資格參加此活動。</li><li>4. 此優惠僅適用於 PURE Yoga 和 PURE Fitness 香港分店。</li><li>5. 此優惠不可退款、不可轉讓且不可兌換現金。</li><li>6. 此優惠不能與其他促銷或折扣同時使用。</li><li>7. 如有任何爭議，PURE International (HK) Ltd. 保留最終決定權。</li></ol> <p>最後更新日期：2024 年 3 月 1 日</p>
---	--